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Assistents
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Miguel José Deyà (vicedegà)
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Margalida Pons
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M. Antònia Fornés
Antonio Bernat
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Andrés Enrique Arias (vicedegà)
Andreu Lluís Jaume
Jens Oliver Todt
Alexandre Miquel (vicedegà)
Joana Colom
Joan Barceló
Domènec Garcies Gomila
Marga Dols
Mercedes Durán

Ordre del dia: 

1.Aprovació, si escau, de l’acta anterior.
2. Informació del degà. 
3. El màster de formació de professorat de Secundària.
4. Proposta de reconeixement de crèdits de lliure configuració. 
5. Aprovació d’horaris assignatures/exàmens 2008-09.



6. Informació dels vicedegans i caps d’estudis.
7. Informació de l’administrador de centre. 
8. Informació d’altres membres de la Junta. 
9.Precs i preguntes.

Desenvolupament de la sessió
 
Excusen l’assistència: Esther Martínez, Joana Salazar, Maria Juan, Mercè Gambus, J.A. 
Mesquida, Maria del Mar Massutí. 

El degà dona la benvinguda als nous membres de la Junta de Facultat. També fa un sentit record 
per la mort de la nostra companya la Dra Mercedes Laita i comenta la realització d'un acte de 
dol de la facultat a realitzar en iniciar-se el curs acadèmic. També manifesta el condol d'aquesta 
junta pel pare del Dr. Alegret.

1.Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió ordinària del 14/05/08

S’aprova l’acta de la sessió ordinària per assentiment.

2. Informació del degà.

El degà manifesta que s'han complert els objectius respecte a l'elaboració dels programes dels 
distints graus. Agrair la feina feta per totes les comissions durant l'estiu, especialment per als 
caps d'estudis.
Discussió sobre els Espais de la Facultat. El degà informa sobre les deficiències trobades als 
nous espais de la facultat, i insta a preparar tot un paquet de possibles deficiències (comunicar si 
hi ha problemes amb aires condicionats, mobiliari,...). Domènec Garcies ja ha fet un escrit al 
rectorat amb un primer llistat de deficiències i s'estan pintant despatxos (excepte un) i se preveu 
que pintin els passadissos. També se comenta que està previst instal·lar canons de llum i que la 
xarxa wifi és molt lenta.
El servei de prevenció informa sobre l'ocupació de passadissos per mobles no és adient. El degà 
demana  l'eliminació  de  les  "peixeres"  com  a  un  obstacle  per  a  la  seguretat  d'alumnes  i 
professors.
Respecte a una pregunta sobre la ubicació de la Pastoral universitària Nicolau Dols informa que 
estarà ubicada a l'edifici Jovellanos.
D. Garcies comenta que és més operatiu adequar els horaris d'un estudi i curs concret a una aula 
per a que l'alumne no se mogui. Les optatives si presenten més conflictes. També anuncia que 
pot haver problemes d'espai amb la futura impartició dels màsters.
A. Miquel critica la manca d'espai i de mitjans que s'atorga des del rectorat per la impartició del 
màsters. Demana que poguem assumir la gestió de l'aula de videoconferències.
D. Garcies respon que ens han dit que no, però que ara ho pot demanar la Junta de Facultat.
Discussió sobre els programes d'assignatures -Actes. P. Brunet comenta que hi ha una manca 
de disciplina a l'hora d'entregar els programes i també a l'hora de tancar les actes.
N. Dols comenta que sempre són els mateixos i que tal volta se podria penalitzar no concedint 
alumnes col·laboradors,...
P. Brunet comenta que s'hauria d'establir algun tipus de sanció per als que no compleixin els 
terminis, ja sigui reflectit als complements, quinquennis,...
D. Garcies comenta que en aquest moment falten entregar de l'ordre de 100 programes.
Biblioteca. M. Duran comenta que la biblioteca ha quedat col·lapsada, que ja no hi cap cap 
llibre i que s'estan emmagatzemant al soterrani de Beatriu de Pinós.
M. Deyà  diu que hi ha alumnes que amaguen els llibres o els descol·loquen.
T. Sabater manifesta la seva preocupació pels robatoris de llibres.
Tutories  de  matrícula.  P.Brunet  dona  les  gràcies  a  tots  aquells  professor  que  han  efectuat 



tutories de matrícula, indican que és una tasca col.lectiva del personal docent.
M. Deyà manifesta el seu desacord amb l'actual sistema doncs indica que just són 2 professors 
que en fan.
M. J. Mulet indica que amb el nou document de plantilla els professors estan obligats a fer-ne.
Propaganda dels estudis. P. Brunet proposa que la presentació dels estudis hauria d'esser com 
fer una classe atractiva. Tal volta podria incorporar-se al programa POTU.
M. Grimalt confirma que el POTU podria remunerar aquesta tasca i podria incentivar a més 
professors.
Activitats formatives. P. Brunet comenta que hi havia un pressupost de 2500 euros però no hi 
ha hagut cap proposta. 
N. Dols proposa que via SAC se poden organitzar també cicles de conferències i altres activitats 
i demana si se poden "repescar" aquests doblers.
Alumnes  col·laboradors.  G.  X.  Pons  ha  anat  a  una  reunió  amb el  vicerector  d'alumnes  i 
campus  i  comenta  que  s'ha  penalitzat  a  la  facultat  adjudicant  un  número  molt  inferior  de 
mòduls, de 151 del curs passat se passa a 73 mòduls d'enguany. 
N. Dols diu que se podria comptar amb la figura d'alumnes col·laboradors però sense retribució.
Alumnes d'acompanyament. P. Brunet comenta que costa trobar alumnes amb aquesta figura.
Diplomes  de  formació  bàsica.  N.  Dols  informa que  des  del  seu  vicerectorat  de  projecció 
cultural hi ha la possibilitat d'obtenir diplomes corresponents a 12 crèdits que tenguin relació 
amb  assignatures  reglades  i  d'accés  per  a  tothom.  S'impartirien  a  sa  Riera  amb un  horari 
"comercial". Se poden finançar fins a 6 diplomes. Comenta que el primer és cultura medieval 
(amb patrocini extern).
T. Sabater diu que li preocupa la presència d'alumnes no llicenciats.
N.  Dols  comenta  que  poden (o  no  )  ser  avaluats  o  just  obtenir  un  certificat  d'assistència-
presència. 
Matrícula. P.  Brunet  informa que  sembla  que  fins  al  moment  hi  ha  un  lleuger  increment 
respecte l'any passat.

3. El màster de formació de professorat de Secundària.

S'ha convidat a Dolors Forteza per informar sobre la desaparició del CAP i la substitució pel 
màster de formació de professorat de secundària. El màstec comptarà amb 60 crèdits ECTS 
obligatoris, 6 d'optativitat i 6 corresponent al fi de màster. La proposta és fer 10 especialitats: 
Ciències  experimentals,  ciències  humanes,  matemàtiques,  ed.  Física,  Idiomes,  orientació 
educativa, tecnologia industrial, tecnologia d'administració i serveis,...
El màster serà d'un cost molt elevat. Comenta que el model és molt semblant al de Catalunya.
P. Cuadrado demana si serà obligatori comptar amb el màster per impartir docència i la resposta 
és SI. Lamenta que no es contempli el portuguès en el màster.
P. Brunet demana quin serien els terminis d'aplicació, comenta que sembla que serà immediat, 
encara que també ens diu que la conselleria va molt endarrerida i que s'hauran d'implicar molts 
de professors de secundària que no se sap com seran retribuïts. Comenta que hi ha uns 398 
alumnes matriculats a aquests darrer CAP que suposa un esforç molt important pel que fa a les 
pràctiques  externes,  tot  plegat  pot  donar  una  manca  de  participació  del  professorat  de 
secundària. Es comenta que hi ha la possibilitat de que si el màster no s'aprova hi pugui haver 
un any buit, sense màster.
M. Deyà comenta que a l'àrea de Ciències Socials i Humanitat hi ha matèries de clara vocació 
docent (Geografia, Història, Filosofia, Hist. de l'Art) i d'altres no (Economia, Religió). 
D. Forteza comenta que religió ha estat elimina, i que és difícil agrupar matèries.
M. Deyà comenta que està disposat a donar religió, però preconciliar.
M. Grimalt es demana si l'optativitat serà real (només dins del mòdul) o si bé podrà optar per 
optatives d'altres mòduls.
L'intens debat queda aquí i P. Brunet agraeix la presència de Dolors Forteza per assistir a la 
junta i aquesta abandona la sala.
P. Brunet demana què s'ha de fer respecte a aquestes tema. 



N. Dols comenta que s'ha de sol·licitar un aclariment a qui pertoqui respecte al tema de l'idioma 
portuguès i les àrees suscitades per M. Deyà.

4. Proposta de reconeixement de crèdits de lliure configuració.

Se recorda que si la proposta va avalada per un òrgan col·legiat la relació és 10 hores / 1 crèdit; i 
si no va avalada per un òrgan col·legiat la relació és 10 hores / 0,5 crèdits.

A la reunió de la Junta de Facultat de Filosofia i Lletres s'ha acordat donar suport als següents 
cursos, cicles de conferències i jornades.

Activitat Crèdits sol·licitats
Jornades d'estudis i debat: el tractat de 
Capdepera de 1231 i la independència 
de Menorca

2,5

Jovellanos  a  Mallorca  i  les  noves 
tendències

2

Autoconeixement,  emocions  i  diàleg 
al segle XXI (nivell II)

2

Autoconeixement,  emocions  i  diàleg 
al segle XXI (nivell III)

2

V Cicle de les Llengües orientals:
* Introducció a la llengua i la cultura 
xinesa, japonesa
* La llengua xinesa II
* La llengua xinesa III
* Introducció a la llengua japonesa I
* La llengua japonesa II
* La llengua japonesa III
*  Introducció  a  la  llengua  i  cultura 
coreanes
* Iniciació al sànscrit

2

4
3
4
4
2
2

1,2
Cicle Jovellanos i el seu temps 1,5
Jovellanos  a  Mallorca  i  les  noves 
tendències

2

L'element religiós a la cultura profana 1
Jornades  sobre  Llorenç  Riber  + 
Jornades sobre Joan Estelrich

1 + 1

D. Garcies comenta que hi ha una acumulació respecte a la convalidació de crèdits de lliure 
configuració amb cicles formatius superiors. S'acumulen tramitacions i s'hauria de donar una 
solució.
M. Grimalt comenta que sembla que hi ha un acord de Junta de Facultat que pot donar solució a 
aquest tema. 

5. Aprovació d'horaris.

P. Brunet  puntualitza  que qui  pertoca finalment  aprovar  els  horaris  és  al  degà.  L'esforç  va 
encaminat a compactar els horaris per afavorir l'alumnat a no tenir hores buides. S'ha demanat 
fer un GIS relacionant espais i horaris però aquesta iniciativa no s'ha vist recolzada des del 
rectorat.

6. Informació dels vicedegans i caps d'estudi.



No hi ha cap més informació.

7. Informació de l'administrador de centre.

D. Garcies fa una reflexió general referent a que els serveis administratius són el personal més 
visible quan el professorat no compleix amb les seves obligacions (tutories no fetes, absències 
no justificades, matrícules concertades i no fetes,...). També comenta les directrius del rectorat 
referent al registre de documents, de vegades costa molt saber si un document s'ha de resgistrar 
o no.
M. Deyà indica que un senyor té el dret de demanar registrar un document.

8. Informacions d'altres membres de la Junta.

M. Durán comenta que per saturació de la biblioteca molts dels llibres aniran al soterrani del 
Beatriu de Pinós. Des del mes de juliol s'està fent el trasllat, duent primer aquells llibres que fa 
més de 5 anys que s'han consultat. També s'ofereix a realitzar sessions d'assessorament per als 
alumnes per fer recerques a la biblioteca o utilitzar la base de dades,...
T. Sabater comenta que el 29 de setembre se dona la jornada d'acollida.

9. Precs i preguntes.

I  essent  les  12:29,  sense haver-hi  més assumptes  per tractar,  s’aixeca la  sessió de la 
reunió de la Junta de Facultat de Filosofia i Lletres.

A tot això don fe i signo la present,

El Secretari Vist i plau del degà

Guillem X. Pons Pere J. Brunet


